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Vragen van het lid Hamer (PvdA) aan de minister en staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap, de heer Rutte, over beschikkingen voortvloeiende uit het onderzoek naar de 
samenwerking tussen VO-scholen en BVE-instellingen. (Ingezonden 30 maart 2006) 
 
1 
Bent u op de hoogte van het nieuwsbericht “Minister vordert ten onrechte geld terug”? 1) 

 
2 
Wat is de status van de brieven, die zijn verstuurd met een voorgenomen besluit over het terug 
te vorderen bedrag naar aanleiding van de uitkomsten van het onderzoek naar de 
samenwerking tussen de 34 Voortgezet Onderwijs (VO)-scholen en Beroepsonderwijs en 
Volwasseneducatie (BVE)-instellingen, waaronder scholen in Delft, Maasluis en 
Vlaardingen? 

 
3 
Hoeveel scholen hebben een dergelijke brief ontvangen? Hoe hoog was het terug te vorderen 
bedrag? Hoeveel scholen hebben hierop gereageerd? Is er een hoorzitting gehouden? Wat zijn 
de gevolgen hiervan voor de scholen? 
 
4 
Klopt het dat de definitieve besluiten voor 1 mei a.s. worden verstuurd? Wanneer wordt de 
Kamer hierover geïnformeerd? 
 
5 
Wat kan de Kamer hierop nog ondernemen als de definitieve besluiten aan de scholen zijn 
gestuurd? 
 
6 
Klopt het dat deze pioniersscholen nu worden gekort in strijd met het huidige Besluit 
samenwerking VO-BVE 2) dat een dergelijke samenwerkingsconstructie juist mogelijk 
maakt?  
 
7 
Klopt het dat er sprake zou zijn van een toezegging aan de adviescommissie, verbonden aan 
dit onderzoek, dat als het geld is besteed aan het voorkomen van voortijdig schoolverlaten en 
er lessen zijn verzorgd zowel in het VO als in het BVE, er geen terugvordering zou 
plaatsvinden? 
 
 
1) Minister vordert ten onrechte geld terug, 22 maart 2006, www.vosabb.nl  
2) Kamerstukken I/II, 2005-2006, 30 439 nr. A/1 
 


